

## Referat til bestyrelsemøde 5/2-2024 kl. 9.00-10.00 i beboerlokalet.

### Inviteret:

Formand Camilla. Deltog.

Bestyrelse medlem kim. Deltog.

Bestyrelse medlem Ejnar. Afbud.

Suppleant Susan. Deltog.

Afdelingskonsulent Jesper. Deltog.

Driftschef Henrik. Deltog i sidste del, efter markvandring.

### Punkt 1:

Lade stander, hvor langt er vi med det, hvem er udbyder, hvordan skal det forgå med ladning og betaling?

Svar: Homecharge er vores udbyder, og det hele kommer til at forgå over en app de har lavede, med eget betalingskort. Så ikke over huslejen, som der er spurgt til. Der kommer skriv ud til beboerne omkring dette. Med vejledning og det hele til.

### Punkt 2:

En dato for udendørslamper. Så det kan blive meldt ud til beboerne i opgangene?

Svar: Jesper har fået svar, og de begynder ca i uge 10.

### Punkt 3:

Se på om vi ikke skal fjerne en grøn rest affald spand i alle skraldeskure og spare 20.000 pr fjerne skraldespand. Evt vende dem om og skrive på dem at vi afprøver dette for besparelse.

Snakke om nogle evt løsninger til affalds sortering, da det ikke er noget folk går op i nu.?

Svar: Henrik, mente ikke det kunne lade sig gøre, da vores vicevært havde været over før jul og tjekke hvor fyldte de var, men der bliver tjekket op om det.

### Punkt 4:

Optegning af p pladserne ved vestervej 27-31 når Copark bliver aktive?

Svar: Driften går i gang med det omkring 1 marts, hvis vejr og vind tillader. Der er blevet laver prøver ved vestervej 33.

### Punkt 5:

Få opdateret møder indtil sommerferie. Og kigge på årshjul. Og evt.

Svar: vi fik lagt de sidste bestyrelsesmøder ind, indtil Juli måned, hvor der bliver afholdt sommerferie.

**Punkt 6:**

Hente tilbud på udskiftning af måtter i opgangene, ved hoveddørene.

Svar: Henrik sørger for at der bliver målt op med de gamle, og indhenter tilbud på gummi måtter og kokos, som er nuværende, og får sendt tilbud til Jesper. Så vi kan se på det til næste møde. Jesper undersøger budget om det skal på i år, eller næste år.